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Abstract (en)
The device (100) has a recommendation and/or operation assistance determined based on signals and/or data for managing actual traffic condition
and output to a driver by output units (110, 111) e.g. optical and/or acoustic output units such as screen and loudspeaker, and/or an attached driver
assistance system. An object analysis is performed in a surrounding field of a vehicle e.g. motor vehicle. The acoustic output unit outputs a warning
tone. The device is in data and/or signal connection with electronic systems and/or sensors e.g. temperature sensor (106). An independent claim is
also included for a method for operating a device for the driver information and assistance.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung (100) zur Fahrerinformation und -assistenz mit einer Steuereinheit (113) und mit Ausgabemitteln
(110,111) zur Fahrerinformation und -assistenz, wobei die Vorrichtung mit elektronischen Systemen und/oder Sensoren in Daten- und/oder
Signalverbindung steht und anhand der zur Verfügung stehenden Daten und/oder Signale eine Empfehlung und/oder Handlungsunterstützung für
den Fahrer zur Bewältigung der aktuellen Verkehrssituation bestimmbar ist und dem Fahrer mittels der Ausgabemittel und/oder angeschlossenen
Fahrerassistenzsysteme ausgebbar ist.
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